
Αγαπητοί συνάδελφοι, καλή σχολική χρονιά! 

 

Επειδή  είναι η πρώτη χρονιά που προσλαμβάνονται στην Πρωτοβάθμια πληροφορικοί 
πλήρους ωραρίου (ως αναπληρωτές), θεωρώ αυτονόητο πως πρέπει να ζητήσουμε από το 
Υπουργείο  να  ισχύσει  το  ίδιο  νομικό  καθεστώς  με  τη  Δευτεροβάθμια  ως  προς  τα 
εργαστηριακά μας μαθήματα. Δηλαδή: 

α) Να γίνει χωρισμός των τμημάτων σε υποτμήματα, προκειμένου να μπορεί να διεξαχθεί 
ομαλά το εργαστηριακό μάθημα. 

β)  Να  ορίζεται  Υπεύθυνος  Εργαστηρίου  Πληροφορικής  και  να  ισχύει  γι’  αυτόν  η  τρίωρη 
εργαστηριακή απασχόληση (από το διδακτικό του ωράριο). 

 

Επίσης  θεωρώ  πως  πρέπει  να  γίνει  μια  επιμόρφωση  και  χορήγηση  υλικού,  από  το 
Υπουργείο  προς  τους  πληροφορικούς  που  προσλήφθηκαν,  για  τον  επιθυμητό  τρόπο 
διεξαγωγής  του  μαθήματος  ΤΠΕ  στα  Δημοτικά  Σχολεία  (Ολοήμερα  Αναμορφωμένου 
Προγράμματος). Μέχρι στιγμής,  το μόνο που έχουμε στα χέρια μας είναι ένα Πρόγραμμα 
Σπουδών. 

 

Περιμένω τις ενέργειες και την απάντησή σας. 

 

Με εκτίμηση 
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